
10 

 

I mamy też ważną inwestycję, którą żeśmy ukończyli na 1 września – rozbudowa szkoły w 

Małej. Dach i dodatkowe pomieszczenia pod nowy oddział przedszkola zostały wykonane, 

oddane do użytku. Dziękuję współpracownikom na czele z panią Marysią, dziękuję 

wykonawcy, który wygrał przetarg, już zaczął budowę boiska o nawierzchni sztucznej przy 

szkole w Łopuchowej. To boisko miało być w przyszłym roku budowane. Uznałem, że ręce 

opadają we współpracy z samorządem wojewódzkim, a jak dobrze pójdzie to być może i 

chodnik będzie i boisko. Oddaliśmy dach, ta szkoła jest teraz o wiele piękniejsza. 

Gratulowałem, bo miałem okazję być na jubileuszu 25-lecia tej nowej szkoły. Szkoła tam 

liczy więcej niż 100 lat w sensie instytucji. Na nowym miejscu 25 lat, oddana w roku 1993.  

Żałuję, że pół roku wcześniej nie rozpoczęła się kadencja, ale miałem później współdziałać z 

radnymi w decyzji o budowie sali gimnastycznej, bo 8 lat później była oddana sala 

gimnastyczna. Sala gimnastyczna wraz z częścią drugą, biblioteką, z dodatkami typu boisko 

poliuretanowe, plac zabaw, siłownia, widownia na 100 miejsc – stanowi piękny obszar i takie 

szkoły wszystkie powinny być. Prawie nasze takie są ale nie wszystkie z różnych powodów 

bo gdzieś terenu brakuje żeby tą infrastrukturę wybudować. Wszystko przed nami. Chcę 

pogratulować mieszkańcom Małej bo tak się zbiegło – jubileusz 25-lecia, piękna kuchnia ze 

stołówką, przedszkole 2-oddziałowe na wieś w 100% wystarczające, zerówka, obiekty 

zewnętrzne, niedaleko stadion parę lat temu wybudowany, uzupełniany, oświetlenie, 

pomieszczenia, parkingi. To jest przykładowa miejscowość, która ma dobrą bazę oświatową, 

dydaktyczną, sportową. Ksiądz biskup, nasz honorowy obywatel miasta Kazimierz Górny 

uczestniczył w tej uroczystości i przewodniczył Mszy św. na jubileuszu. Był zachwycony 

występem dzieci i młodzieży. Zachwycona byłą też pani wizytator, że tak wspaniale 

przygotowana młodzież młodszych klas, fantastycznie ubrana, zespoły folklorystyczne w 

sensie śpiewu, muzyki, i układów tanecznych. To jest przykład dobrej pracy nauczycieli, 

którzy nie tylko realizują program dydaktyczny wynikający z arkusza organizacyjnego, tylko 

robią coś poza, przygotowują młodzież, rozwijają jej zainteresowania, w tym wypadku 

muzyczne. Ważne jest to, że dyrektor jest muzycznie uzdolniony, z wykształcenia to 

nauczyciel wychowania fizycznego. Czasem zdolności są ważniejsze niż akademickie 

wykształcenie, to jest przykład, talent. Podaję to jako przykład dobrych naszych nauczycieli, 

dobrą politykę, którą prowadzimy od początku tego samorządu czyli od 28 lat bo tyle liczy 

samorząd od 90-go roku. I są tego efekty. Pamiętam starą szkołę, tam jako dyrektor centrum 

kultury i sportu bywałem, w starej szkole były piece, w których ciężko było rozpalić gdy było 

zimno, były małe sale i nawet 15 dzieci w klasie było w dużym ścisku, były wąskie korytarze, 

nie było sali gimnastycznej, nie było sanitariaty tylko sławojka. Zrobiliśmy wielki postęp. 

Mówię o tym bo jeśli dziś jeszcze ktoś twierdzi w Polsce, że nie tylko nic nie zmieniło się w 

dużych miastach, ale nawet na wioskach, to jest jak to mówiono zapaść i ruina to bierzmy 

przykładowo w naszej gminie najbardziej wysuniętą wiejską miejscowość Małą i pokażmy 

jak ona dzisiaj po 28 latach samorządu wygląda. To jest zasługa wszystkich – mieszkańców, 

samorządu i państwa, że dało szansę samorządowi na dole myśleć i realizować swoje 

marzenia, bo to były marzenia mieszkańców Małej, ja o nich pamiętam, marzyli żeby 

wybudować nową szkołę w tym obszarze ale w innym miejscu, marzyli aby w tej szkole były 

takie warunki jak w Ropczycach. Uważam, że dzisiaj takie mają. Nic nie robi się nowe 

szybko, ale jeśli jest jakaś filozofia, jakiś system i program wieloletni to można coś osiągnąć i 

mieć efekty. To jest sukces właśnie samorządu. Wysoka Rado, zakończyliśmy prawie 

rozbudowę i przebudowę budynku OSP w Okoninie. To nie jest tylko budynek samej Straży, 

to jest główny budynek dla całej wsi – malutka miejscowość. Dwa bloki w osiedlu Mehoffera 
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to jest prawie tyle samo rodzin co w Okoninie, a trzeci to już na pewno będzie więcej rodzin 

niż w Okoninie. Ten budynek stanowi o integracji mieszkańców – dla dzieci, dla strażaków, 

dla Koła Gospodyń Wiejskich, na zebrania, na wybory, na sylwestra, na dożynki, na wesela a 

nawet na uroczystości rodzinne typu komunie. Dziękuję Wysokiej Radzie, że zgodziła się 

kilkaset tysięcy wyłożyć. Europejskie pieniądze też tam są i też mieszkańcy powinni 

pamiętać, że Unia Europejska nie tylko kara za coś Polskę, jak się wychylamy poza margines, 

ale też pomaga. Pomaga bo nie daje 100% ale mówi macie złotówkę, wygospodarujcie swoją 

złotówkę to będziecie doceniać. Tak mówimy naszym dzieciom, nie kupimy wam roweru 

jeśli sobie nie uskładacie z kieszonkowego przynajmniej 30%. Uważam, że Unia robi dobrze. 

Bo jak się daje za darmo to się tego nie szanuje. Jak trzeba wyłożyć dugą złotówkę to się 

bardziej docenia i szanuje. Niech to służy w Okoninie, jest zrobiona nowa podłoga, 

przełożyliśmy co trzeba było. To była dobra inwestycja – zakończona. Wysoka Rado, jedną z 

OS czyli Otwartych Stref Aktywności żeśmy zrobili, a druga OSA miała mniej szczęścia bo 

trafiła na firmę większą, to jest większa OSA na osiedlu Północ, firma nabrała zamówień, kto 

u góry w Warszawie spośród urzędników, przecież nie minister, ja nie zarzucam żeby nie 

było politycznie, tylko urzędnicy, przygotowuje podział dotacji na takie urządzenia pod 

koniec roku. Jak puszczą 1 200 dotacji to nasze polskie firmy nie są w stanie tych urządzeń 

wyprodukować, a tych firm, które mogą położyć poliuretan, kupić w fabrykach urządzenia, 

zamontować, też nie ma. To się tak nie robi. Niechby ktoś pomyślał i przygotował te 

programy żebyśmy w maju mogli ogłaszać przetargi. Przetargi ogłaszamy we wrześniu, w 

październiku, 1 200 w skali kraju. Zobaczymy jak sobie poradzą inne gminy, chyba gmina 

ostrów ma 5 OS, Sędziszów też jakoś tak, to jest w całym kraju. To jest według mnie chaos a 

nie porządek, takie absurdy utrudniają życie. Wysoka Rado, wspomniałem, że buduje się 

Orlik w Łopuchowej, podpięliśmy się trochę pod powiat bo w powiecie wcześniej 

zakontraktowane przy szkołach średnich boiska o nawierzchni poliuretanowej ma wykonać 

forma z Łodzi, tych firm jest niewiele i namówiliśmy wykonawcę naszego żeby dogadał się – 

konsorcjum – złożył ofertę i chciał wykonać boisko w Łopuchowej. Dzięki temu to boisko się 

buduje. Gdyby nie połączenie położenia poliuretanu na dużym zadaniu w powiecie to by nie 

przyjechali do Łopuchowej na małe boisko. Pieniądze o ile pamiętam za zgodą całej Rady 

żeśmy przesunęli na boisko. Wysoka Rado, dzisiaj ważne wydarzenie w sferze gospodarczej 

bo koledzy z zespołu przetargowego otwarli przetarg na budowę kanalizacji dla dwóch zadań. 

Jedno zadanie skutecznie żeśmy zamknęli przetargiem związanym z budową instalacji 

sanitarnej na ulicy Kolonii i Rzeszowskiej. O ile pamiętam koszt najtańszej oferty to około 2 

mln zł, 1 960 000 i dzisiaj było otwarcie przetargu na pozostałe zadania, jedno to osiedle 

Brzyzna i osiedle Granice, drugie zadanie to 2 sołectwa Gnojnicy: Gnojnica Dolna i Gnojnica 

Wola. Było kilka ofert i to jest sukces, że  jednak przy trzecim przetargu zgłosiło się 3 firmy, 

cztery w jednym przypadku. Najtańsze oferty jeśli się je uda utrzymać w opracowaniu tego 

otwartego przetargu w prawnym proceduralnym schemacie to by było tak, że osiedle Brzyzna 

i Granice kosztowałyby na okrągło 10 mln, a obydwa sołectwa kosztowałyby 11 700 000. 

Razem z ul. Kolonia i Rzeszowską to 23 700 000 – największa inwestycja ekologiczna jaką 

pamiętam w ostatnich 28 latach w Ropczycach. Mamy na to 8,5 mln zł dotacji ze środków 

europejskich i możemy dzisiaj po ostatnim wyroku Sądu Najwyższego ja go nie czytałem, 

czytałem tylko ocenę, możemy sobie powiedzieć, że mamy prawo odliczyć 23% VAT. Czy to 

proste liczenie to nie wiem. Trzeba uzgodnić z Regionalną Izbą Obrachunkową, z Izbą 

Skarbową. Ale wydaje mi się, że możemy od tej kwoty odliczyć około 4 mln 500 – 700. 

Zatem pozostaje dopłacić 10,5 mln do tej inwestycji. To, to co poniesiemy jako podatnicy, na 
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to mamy zgodę Wysokiej Rady, na wydanie obligacji. Czy to się zgodzi. pani skarbnik powie, 

jeśli się nie zgodzi to będziemy musieli coś jeszcze dołożyć. VAT trzeba będzie uchwalając 

budżet pod koniec roku zaliczyć jako dochód i jako wydatek, więc tu mogą być rozbieżności. 

Proszę Wysoka Radę i państwo sołtysi tych miejscowości, mieszkańcom mówić, że ich udział 

też jest bo budujemy tylko główne kolektory, przepompownie i całą infrastrukturę żeby 

rodziny, domy mogły się podłączyć. A to wszystko co związane jest z podłączeniem tej sieci 

do domu to już jest koszt obywatela, rodzin, jeden mniejszy, drugi większy bo nie ustalamy 

zasady po równo wszyscy, po 2 tysiące, z tym są problemy prawne, finansowe i też są emocje 

bo jedni mówią; ja mam niewiele i bym to zrobił za 1 000 zł a każecie płacić. To było dobre 

dla tych, którzy daleko mieszkają. Dzisiaj będą musieli zabiegać o pomoc, ewentualnie taką 

pomoc mogą uzyskać albo w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska albo z innych 

źródeł. Jeżeli nie, to muszą pieniądze na przyłącz wyłożyć. Mają na to rok – 2019. 

Szczegółowo o kanalizacji będziemy rozmawiać jak podpiszemy umowy, póki co otwarliśmy 

przetarg i trzeba się będzie spotkać z wykonawcami, z inspektorami nadzoru, których 

wybieramy też w drodze przetargu i to omówić, przejść do poszczególnych miejscowości, 

zaprosić tych, którzy do tych projektów zaliczeni, zaprojektowani, tych właścicieli domów i 

porozmawiać jak to będzie. Jesteśmy już prawie na prostej prawie, myślę, że za dwa, trzy 

tygodnie i jak gmina podpisze umowy to można będzie przy dobrej pogodzie w tym roku 

jeszcze tą inwestycję zacząć. Wysoka Rado, projektujemy jeśli chodzi o kubaturówkę 

jednostki OSP, mamy pozwolenia, Mała, Gnojnica Wola, reszta rozbudowy na Granicach 

budynku wielofunkcyjnego, też już mamy projekty i pozwolenie, podpisaliśmy umowy 

projektowe na projektowanie w rejonie osiedla Północ, w rejonie nowego osiedla blokowego 

Mehoffera, projektu technicznego wykonawczego na budowę obiektu żłobka i przedszkola, 

taką samą umowę podpisaliśmy za kwotę 146 000 zł za projekt techniczny, wykonawczy 

szkoły w Witkowicach wraz z salą gimnastyczną i wszystkim co trzeba żeby w dwóch 

etapach tą szkołę wybudować. Podpisaliśmy wczoraj akt notarialny zakupu w imieniu gminy i 

w imieniu parafii zakupu, od księdza proboszcza 1,70 ha pod budowę właśnie tej 

projektowanej szkoły w Witkowicach, 4 tys. za ar zapłacimy, zgodnie z aktem notarialnym w 

tych dniach 100 tys., resztę w dwóch ratach w przyszłym roku do końca maja, razem 676 000 

zł. To dobra cena. Dziękuje tu publicznie księdzu proboszczowi bo mimo że niektórzy do 

ucha mi mówili, a może by udało się jeszcze potargować, nie śmiałem, nie śmiałem już 

więcej naciskać dlatego, że ksiądz proboszcz uzgodnił tą cenę z Biskupem, Biskup się 

zgodził. Przyjmijmy do wiadomości, że to jest połowa ceny, zapłaciliśmy 50% realnej 

wartości tej ziemi, przekształconej z łąki na teren budowlany decyzją burmistrza o warunkach 

zabudowy. To też nie jest tak żeśmy kupili łąkę, kupiliśmy grunt budowlany, ale  kupiliśmy 

bośmy go sami pomogli przekształcić. Podzieliliśmy, przekształciliśmy, jest ważne żeśmy się 

w tym wszystkim dogadali, panie Janku, bardzo dziękuję panu Józiowi, bardzo dziękuję pani 

przewodniczącej osiedla. W Witkowicach a Radzie Parafialnej generalnie była atmosfera 

żeby zaaprobować i w osiedlu i to jest ważne. To był zrobiony duży ruch bo myślę, że teraz 

jesteśmy na prostej przygotowawczej. Według mojej oceny nieważne kto tu będzie 

burmistrzem, to ta inwestycja może ruszyć jak oddamy do użytku halę. Innej możliwości 

gmina za bardzo nie ma, można obiecywać, ale to by były trochę obietnice wyborcze, a my 

tutaj pracujemy nie pod wybory, machina samorządowa pracuje jakby wyborów nie było. 

Współpracownicy z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych robią wszystko jakby nie 

było żadnego przystanku o nazwie wybory, tylko idziemy do przodu. I za to wszystkim 

dziękuję bo tak to powinno być. Mają być gotowe projekty dla następnej Rady, dla 
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burmistrza, mają być wnioski składane o środki finansowe. To na pewno duży sukces dla 

Witkowic i Pietrzejowej. Zostawimy obecne przedszkole jako żłobek, bardzo potrzebny bo 

rodzi się dużo dzieci, starą szkołę, przerobimy na przedszkole. Wysoka Rado, jeśli chodzi o 

kubaturówkę z informacji ważnych to tyle. Ważnym elementem infrastruktury są drogi bo 

wiemy, że na każdym spotkaniu, na każdym zebraniu, nawet i na wyborczych spotkaniach, 

które teraz z panem Darkiem odbywamy to ludzie nam mówią o drogach, o chodnikach, o 

oświetleniu, o utrzymaniu czystości. Miałem okazję wczoraj rozmawiać z wymiarze 

wyborczym z mieszkańcami Lubziny i były głosy, zróbcie coś bo droga od E4 do Okonina 

jest bardzo w rowach w lesie zaśmiecona, że wstyd dla mieszkańców Lubziny. Apeluję do 

państwa radnych powiatowych, wpłyńcie na odpowiednie służby powiatowe aby zechciały 

zrobić porządek na swoim terenie, Gmina – mamy obowiązek zobowiązywać właścicieli 

fizycznych i instytucjonalnych do utrzymania czystości., zadzwońcie do odpowiednich służb 

powiatowych. Drogi. Pani skarbnik przedłożyła państwu projekt uchwały Rady o zaciągnięciu 

zobowiązań o 1 mln zł. Pod koniec roku dostaliśmy dodatkowe pieniądze rządowe, których 

żeśmy się nie spodziewali. Późno, bo późno ale wykorzystamy. To jest ulica od obwodnicy, 

cmentarza żydowskiego do góry, do Granic, chyba 430 000 dotacji, droga Na cierpiała w 

Gnojnicy Woli, droga Na cierpiała w Lubzinie, asfaltowa to droga na komis łącząca ulicę 

Kolonia z drogą krajową, to też pieniądze na chodnik. Jeżeli mamy się podjąć, pani skarbnik 

zrobi analizę finansową i na następnej sesji mam nadzieję, że uda się wymiatać z zakamarków 

paragrafów 200 000 zł, które żąda Marszałek, ale niesprawiedliwie bo sam daje 160 i jeszcze 

wydaliśmy 36 000 zł na dokumentację techniczną. Fifty – fifty to jeszcze bym rozumiał. Jeśli 

pani skarbnik znajdzie pieniądze to na za 2 tygodnie przedłożymy Wysokiej Radzie 

propozycję aby dołożyć Marszałkowi te 200 tys.. Żeby to zrobić to boimy się, że może 

braknąć na koniec roku na wypłaty np. dla pracowników pomocy społecznej, żeby nie brakło 

dla pracowników kultury, sportu to wolimy pożyczyć miliom złotych. Tego miliona by nie 

brakło w tym roku gdybyśmy zrealizowali zamiar sprzedaży połowy nieruchomości dworca 

PKS i zrobilibyśmy to gdyby wojewoda nie uchylił szczegółowy plan zagospodarowania. 

Poprawiamy i Wysoka Rada uchwali ale już nie zdążymy w tym roku procedury zamysłu z 

MPO wynikającego sprzedaży nieruchomości, ten milion, który zakładałem, że wpłynie do 

budżetu – nie wpłynie. Więc asekuracja pod dotację. Te 4 drogi, o których mówiłem będą 

robione. Wszystkie 4 są potrzebne. Droga na którą dostaliśmy od rządu 430 000, dokładamy 

130, byłoby dobrze aby w przyszłym roku lub za 2 lata znalazły się pieniądze, nie wiem czyje 

i położyć dywanik asfaltowy. Droga asfaltowa zabezpiecza na dłużej, przy spadkach drogi 

wykonane z kamienia, przy tych spadkach boję się, że po trzech, czterech latach, erozja woda 

jest olbrzymia. Byłoby to trzecie połączenie osiedla Granice nitkami z Ropczycami. Nie 

zapomnieliśmy o parkingach. Jednym z priorytetów programu 4 lata temu były miejsca 

parkingowe w Ropczycach i nie tylko. Parę parkingów wybudowaliśmy, przebudowujemy za 

300 tys. parking naprzeciw Agencji, powiększony będzie dobrze służył mieszkańcom. 

Wybudowaliśmy na osiedlu parking duży, z czasem ludzie się przyzwyczają. Jak mówią, że 

nie ma parkingów to pokazujemy dworzec autobusowy, jeszcze jest wolny. Nawet apeluję do 

pracowników Urzędu, jak się nie mieścicie to postawcie samochód na dworcu autobusowym, 

bo wielu ludzi tak robi. Mamy 1/3 powierzchni 20 arów naprzeciwko Urzędu, pomiędzy 

plebanią a sądem, kupmy i zróbmy parking dla pracowników urzędu i sądu po to żeby 

parkingi, które są służyły petentom i radnym. Reasumując, uważam, że przyczyniliśmy się do 

poprawy miejsc parkingowych przez te lata – i dla służby zdrowia i przy Najświętszej Marii 

Panny 2 parkingi wykonane nasze i na osiedlu, gdzie przy kościele św. Barbary ogłosiliśmy 
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przetarg na miejsca parkingowe. O to radni zabiegali więc mam nadzieję, że w tym roku jeśli 

wykonawca dopisze to te parkingi, jak nie będą zrobione to będą znacząco zaawansowane. 

Wysoka Rado, jest wiele spraw w zakresie szeroko rozumianej infrastruktury drogowej, 

chodnikowej, oświetlenia, które się robi. To oświetlenia – i na Czekaju kończymy w Okoninie 

kończymy  Niedźwiada – Mała i teraz Pałacowa bo tam narzekano, że wielkie drzewa, które 

nie zgadzamy się wyciąć, i spadają, bo są chronione przez konserwatora przyrody, więc 

znaleźliśmy za zgodą Wysokiej Rady 90 tys. zł – ogłaszamy przetarg i jeszcze to zrobimy. 

Niebezpieczne miejsca gdzie jest trochę domów przyśpieszamy. Zrobiliśmy parę projektów – 

to jest zadatek dla nowego samorządu. Sądzę, że nie będą zrealizowane w przyszłym roku z 

powodu braku środków. Jesteśmy do przodu projektami na jakieś 2 lata – i chodnik przy 

Zielonej, i kładka na Zielonej na rzece, i parkingi, i drogi, i chodniki, połączenie chodnikiem, 

droga rowerową osiedla Mehoffera z ZOZ-em z ulicą Wyszyńskiego. To wszystko powoduje, 

że wiążemy infrastrukturę miasta i robimy ją lepszą, wygodniejszą dla mieszkańców Ropczyc 

i nie tylko. Pomijam sprawy szczegółowe, chyba, że będą pytania. Zbliżamy się do dnia 

Edukacji Narodowej – 14 października. Chcemy wyrazić szacunek dla przedstawicieli naszej 

oświaty w domu kultury 12-go. Zapraszamy z powodu braku miejsca tylko członków komisji 

oświaty i kultury. Jak zawsze nagrody i wyróżnienia przedstawicielom szkół, przedszkoli, 

żłobka, podziękowanie za pracę. Dwa dni później kończymy w tym scenariuszu uroczystą 

sesją, w której będzie też o oświacie, o szkołach, o nauczycielach bo jest jakby filar naszych 

samorządowych priorytetów – oświata. Dziękuję za tą sesję roboczą i podjęte decyzje, ważne 

decyzje – w sferze promocji i w sferze finansowej, pozwolą płynnie realizować zadania 

przyjęte na ten rok. Jeżeli byłyby pytania to służę odpowiedzią. Dziękuję.  

 

 

6.  

Radna p. Teresa Rachwał – Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Koleżanki i Koledzy 

Radni, Szanowni Państwo, ponieważ to jest ostatnia sesja robocza chciałabym bardzo 

serdecznie podziękować panom burmistrzom, koleżankom, kolegom radnym na czele z 

panem przewodniczącym, kierownictwu Urzędu, dyrektorom placówek oświatowych i 

kulturalnych za współpracę w realizacji wszystkich podejmowanych przedsięwzięć, za troskę 

o rozwój naszej małej ojczyzny jaką jest gmina Ropczyce. Dziękuję za to co udało się zrobić 

wspólnie dzięki wspaniałej gospodarności pana burmistrza, to chcę podkreślić, za jego 

długoletnie doświadczenie samorządowe. Jak widzimy nasza gmina pięknieje, rozwija się, 

widać troskę o edukację i rozwój młodzieży, tak wiele rzeczy powstało i placów zabaw, i sal 

gimnastycznych, buduje się kolejna hala i widać troskę o rozwój. Dziękuję za to co udało się 

we wszystkich miejscowościach zrobić i panie burmistrzu życzymy powodzenia w 

zbliżających się wyborach i wszystkim kandydującym.  

 

Burmistrz p.B.Bujak – Proszę wybaczyć Wysoka Rado, w tym kontekście chcę jakby 

przypomnieć że ostatnie 2 tygodnie kampanii wyborczej bo w takiej jesteśmy, jest wiele 

spotkań środowiskowych w osiedlach, sołectwach. Organizuje je formacja rządząca PiS, 

organizuje je komitet wyborczy obywatelski Samorząd i Gospodarka. Proszę weźcie w nich 

udział, zapraszam sołtysów, przewodniczących osiedli, zaproście ludzi bo można 

podyskutować o programach. Na tych spotkaniach pod wpływem pytań, uwag rodzi się 

program, albo ten, albo ten. Nie wiemy kto wygra ale warto o tym podyskutować. Dla mnie 

jest przykro jeśli na takie spotkania, informujemy, ogłaszamy, informujemy przez księży 
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proboszczów tych, którzy ogłoszą, są tacy, że nie ogłoszą, wolno im, jak przychodzi 10 czy 

15 osób. To są jedne z najważniejszych spraw – podyskutować o kadencji, która będzie miała 

5 lat, o kierunkach rozwoju. Nie mówię, żeby mówić o szczegółach, że krzywy chodnik, 

zapadnięty przepust, nie o to chodzi. Chodzi o sugestie tym którzy pretendują do rady do 

gminy, do powiatu, kandydaci na burmistrza. Ja uważam, że coś się dzieje, że społeczeństwo 

jest apatyczne z tych sprawach, że się nie interesuje. Nie wiem z czego to wynika, być może z 

promocji mediów publicznych, że samorząd to jest coś złe. To jest niedobry klimat. Widzicie 

państwo po kandydatach do miejsc radnych czy powiatowych, u nas jest jeszcze jako tako, 

przynajmniej są dwie grupy. I to jest konkurencja. Konkurencja zawsze dobrze robi. Ale w 

naszym sąsiednim Sędziszowie nie ma konkurencji. Jedna grupa i wiadomo, że muszą być 

wybory bo to nie jest gmina do 20 tysięcy. Bo gdyby była gmina do 20 tysięcy to nie byłoby 

wyborów. Nie chcę wierzyć, że tam jest układ bo mamy tam kandydatów do Rady Powiatu 

jako nasz komitet – nie układaliśmy się z nikim. Będziemy konkurować na programy nie na 

politykę jeśli przyjdą ludzie, jeśli porozmawiają, zapytają. Ja na swoje zebrania zapraszam 

sympatyków PiS-u, jak tylko chcą, nie widzę przeszkód. Na pytanie starosty, który pytał czy 

byłaby zgoda na organizowanie spotkań wyborczych konkurencji czyli formacji rządzącej 

powiedziałem, że szkoły, remizy są dla was otwarte, uzgadniajcie warunki z zarządcami bo 

nie wiem czy dyrektor szkoły nie ma wtedy spotkania z rodzicami, jak ma przełóżcie na inny 

dzień. Tak się chyba zdarzyło, ja zatwierdziłem nie wiedząc, że jest wesele w OSP. Jeśli się 

wcześniej nie dogadali z prezesem bo to mieli obowiązek zrobić, to będą stali na polu, jak 

sobie porozmawiali 2 dni wcześniej to na pewno przełożyli. Tu nie ma żadnych barier czy 

przeszkód bo to jest 2 tygodnie, pogadajmy jak mają wyglądać nasze wsie, nasze osiedla, 

nasze miasto za 5 lat alternatywnie.  

 

7.  

Przewodniczący Rady - zamknął 58 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.    

 

Protokolanci:  

mgr Elżbieta Klimek inspektor w Biurze Rady Miejskiej,  

mgr Bernadeta Cholewa inspektor w Biurze Rady Miejskiej. 

   

          

                  


